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安徽金诺食品有限公司成立于 2016年，注册资本 1000万元，是一家长期从事休闲食品，烘焙产品的
大型企业2019年，公司一举通过质量管理体系认证.食品安全管理体系认证。安徽金诺食品有限公司作为
“农业产业化市级重点龙头企业”“ISO22000 食品安全管理体系认证企业”，“ISO9001 质量管理体系认
证企业”和“国际halal认证企业”多年来凭借雄厚的技术实力，优质成熟的产品，完善的服务体系，取得
了迅猛的发展，到目前为止全国有34个省市自治区都有售卖我公司旗下休闲食品，烘焙食品。

Anhui Jinnuo Food Co., Ltd. was established in 2016 with a registered capital of 10 million yuan. It is a large-scale enterprise that 
has long been engaged in snack foods and bakery products. In 2019, the company passed the quality management system certification 
and food safety management system certification in one fell swoop. As a "key municipal leading enterprise in agricultural 
industrialization", "ISO22000 food safety management system certification enterprise", "ISO9001 quality management system 
certification enterprise" and "international halal certification enterprise", Anhui Jinnuo Food Co., Ltd. has relied on its strong technical 
strength for many years. With high-quality and mature products and a complete service system, we have achieved rapid development. 
So far, our company's snack foods and baked goods are sold in 34 provinces, municipalities and autonomous regions across the country

          Anhui Jinnuo Food Co., Ltd. will give full play to its own advantages, adhering to the tenet of "leading technology, serving the 
market, treating people with integrity, and pursuing perfection" and the corporate philosophy of "product is character", and continue to 
carry out technological innovation, equipment innovation, service innovation, and management innovation to continue to develop more 
leisure food products that meet the needs of future development, and promote the development of China's leisure food industry At the 
same time, we will also rely on our own technical and financial strength to cooperate with domestic and foreign counterparts and 

安徽金诺食品有限公司将充分发挥自身优势，秉承“科技领先，服务市场，诚信待人，追求完美”的
宗旨和“产品就是人品”的企业理念，不断进行技术创新、设备创新、服务创新、和管理方式创新来继续
研发出更多满足未来发展需要的休闲食品产品，推动我国的休闲食品事业的发展同时，我们也将依靠自身
的技术与资金实力与国内外同行及高校、研究所等积极进行科研项目的“产、学、研”合作.

universities. The institute actively carries out "production, learning and research" cooperation in scientific research projects.
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目前有四条自动生产线，每天产量预计5万斤左右

At present, there are four automatic 

production lines, and the daily output is 

expected to be about 50,000 catties

巧克力威化全自动生产线

Chocolate wafer automatic 
production line

01

03

12台刷包机可包装多种不同规格球类巧克力

The 12 brushing machines can pack a 

wide range of different sizes of ball 

chocolate

02 高速刷包机high-speed brush machine

全自动浇注机
Fully automatic pouring machine
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我们的产品
公司名下有品牌，伊诺滋、小飞哥、顽皮鸭等品牌，其
种类有200余种包括多类型巧克力制品。

其中伊诺滋系列爆浆小丸子一经上市就受到广大客户一

致好评、目前有十余种系列产品火爆销售中。

The company has brands under its name, such as Innoz, Little Feige, 
Naughty Duck and other brands, and there are more than 200 kinds of 
chocolate products, including various types of chocolate products.
Among them, the Innoz series of popping balls have been well received by 
customers as soon as they are listed, and there are currently more than 
ten series of products on sale

our products



我们的产品
冻干草莓、冻干水果、酸奶山楂球、松露巧克力、

等系列多种口味深受广大客户喜爱，多种包装

Freeze-dried strawberries, freeze-dried fruits, yogurt hawthorn balls, truffle chocolate, and other 

our products

series of flavors are deeply loved by customers and packaged in a variety of ways



我们的产品
各类传统巧克力、巧克力糖果、休闲巧克力

零食等等

All kinds of traditional chocolate, chocolate candies, 
casual chocolate snacks and so on

our products



  我们的产品 Aboutourworked



我们的团队 About our team



我们的质量 03
PART



  
我们的质量 About our worked

公司配备有产品化验室配套设备完善严格把关产品质量，员工进入车间必须穿戴无尘工作服、口罩、手套、需洗手消毒后方可进入车间，车间卫生严格按照食品卫生条例执行

The company is equipped with product laboratory supporting equipment, perfect and strict control of product quality, employees must wear dust-free work clothes, 

masks, gloves, and need to wash hands and disinfect before entering the workshop, and the workshop hygiene is strictly in accordance with the food hygiene 

regulations
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我们的合作 our cooperation

three squirrels



我们的合作 our cooperation

Shanghai Wow
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